
SCHRIFTELIJKE VRAAG VAN LUC DEMULLIER AAN HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN 
SCHEPENEN 
  

Geachte burgemeester, 
  

Ik verwijs naar de bespreking in de gemeenteraadszitting van 28 maart 2013 over het 
voornemen om een verbod op quads in te stellen op het grondgebied van Sint-
Agatha-Berchem en bij uitbreiding op het grondgebied van het Brussels Gewest. 
  

Graag had ik in dat verband het antwoord gekregen op volgende vragen: 
  

1.    Hoeveel klachten zijn in Sint-Agatha-Berchem in 2012 c.q. 2013 geregistreerd 
met betrekking tot problemen die quads veroorzaken? 

2.    Sloegen die klachten op geluidshinder, beschadiging van het wegdek, 
roekeloos rijgedrag of een andere vorm van overlast? Graag het aantal 
klachten per categorie? 

3.    Zijn bij incidenten met quads in Sint-Agatha-Berchem voetgangers of fietsers 
gewond geraakt of zijn openbare of private eigendommen beschadigd? 

4.    Wat is het gevolg dat aan de geregistreerde klachten is gegeven? Zijn er PV’s 
opgesteld? Zijn die overgemaakt aan het parket? Zijn er overlastboetes 
uitgeschreven? 

5.    Hoeveel quad-eigenaars zijn geregistreerd op het grondgebied van Sint-
Agatha-Berchem? 

6.    Wat is de motivatie van het college van burgemeester en schepenen om een 
quadverbod in te stellen op het grondgebied van Sint-Agatha-Berchem? 

  

Ik dank u voor de aandacht die u aan deze vragen zal besteden. 
  

Voor uw informatie kan ik er nog aan toevoegen dat de (vorige) gemeentebesturen 
van Antwerpen en van Kapelle-op-den-Bos in een recent verleden een verbod op 
quads hebben ingesteld. Beide beslissingen zijn op 9 februari 2012 vernietigd door 
de Raad van State. U vindt deze arresten in bijlagen. 
  

Vriendelijke groeten, 
Luc Demullier 
Raadslid N-VA 
 


